
Protokół Nr 54/2022

z posiedzenia Komisji Gospodarczej Rady Gminy, 
które odbyło się w dniu 2 września 2022 r.

Posiedzenie trwało od godz. 1200-1305

W posiedzeniu udział wzięli

1. Pasoń Marek -  przewodniczący komisji,

2. Banasiak Marek -  członek komisji,

3. Rasiński Tomasz -  członek komisji,

4. Bielecki Kamil -  członek komisji.

5. Oleśkiewicz Wiktor -  członek komisji.

Lista obecności w załączeniu do protokołu 

oraz

• Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy Dąbrówka;

• Pani Agnieszka Gryglas -  Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka;

• Pani Dorota Banaś -  Skarbnik Gminy Dąbrówka;

• Pan Rafał Roguski -  Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju.

• Pan Andrzej Marcinkiewicz -  Radny Gminy Dąbrówka

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Marek Pasoń, powitał zebranych 

i poinformował, że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Sprawy bieżące.

3. Zakończenie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia komisji 

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.
Przewodniczący komisji dokonał otwarcia posiedzenia stwierdzając kworum.

Ad. 2 Sprawy bieżące.

Komisja rozpatrzyła podania:

1. Radny Andrzej Rosa złożył podanie o:



• utwardzenie drogi gminnej pomiędzy Ostrówkiem a Kołakowem;

• podanie o wyrównanie drogi gminnej ul. Zwycięskiej w Kołakowie na 

odcinku od krzyża do końca lasu -  kierunek Stanisławów.

Komisja przedmiotowy wniosek przesuwa do ponownej analizy na następnym 
posiedzeniu komisji.

2. Sołtys Sołectwa Stasiopole Pan Józef Pawlak złożył podanie o montaż barier 

na przepuście -  mostku na ul. Krzywa Droga.

Zostanie zamontowany znak ostrzegawczy żółto -  czarny.

3. Radny Grzegorz Wójcik złożył podanie o:

• odtworzenie istniejącej kanalizacji deszczowej odprowadzającej wodę ze 

skrzyżowania ul. Mazowieckiej i Alei Lipowej w Karpinie;

• obniżenie krawężnika na wjeździe/zjeździe z Alei Lipowej w ul. Wierzbową 

w Karpinie;

• zamontowanie znaków ograniczających prędkość lub progów 

zwalniających na ul. Mazowieckiej w Karpinie.

Komisja wnioskuje o wpisanie przedmiotowego zadania do budżetu na 2023 rok.

4. Mieszkańcy Małopola ul. Słonecznej wnioskują o zabezpieczenie asfaltu 

przed pękaniem. Wjazd na ul. Słoneczną.

Komisja przychyla się do realizacji zadania.

Ponadto komisja rozpatrzyła wniosek Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem 

Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka dotyczący:

• wykonanie w okresie dwuletnim zadania „Utwardzenie drogi gminnej 

wewnętrznej dz. ew. nr 242 w miejscowości Guzowatka w kostce brukowej w 

ramach zadania inwestycyjnego budowa drogi nr 242”;

Komisja opiniuje pozytywnie

• wykonanie przyłącza wodociągowego dla czterech gospodarstw 

w miejscowości Karolew etap II na zasadach obowiązujących w etapie I.

Pan Rafał Roguski poinformował, że po sprawdzeniu, gospodarstw do podłączeń 

wodociągowych jest 10.
Komisja opiniuje pozytywnie



Pan Wiktor Oleśkiewicz zwrócił się z ponownym wniosek o usuniecie bramy 

wjazdowej do działki nr 2648 w Kuligowie.

Pan Radosław Korzeniewski wyraził zgodę na usunięcie bramy zagradzającej wjazd 

przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Dąbrówce.

Ad. 3 Zakończenie posiedzenia.

Po wyczerpaniu powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał prowadzący, 
dziękując obecnym za udział.

Na tym protokół zakończono.

Lp. Nazwisko i imię Podpis
1. Pasoń Marek

2. Rasiński Tomasz

3. Banasiak Marek

4. Bielecki Kamil

5. Oleśkiewicz Wiktor


